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ORDRE DEL DIA PRESIDENT: L’Il·lm. Alcalde 
Ignasi Giménez Renom 

- Oscar Lomas Cortés 
- Glòria Massagué Casals 
- Aleix Canalis Alsina. 
- Pepe González Navas 
- Joan Creus Oliveras 
- Josefa Martínez Romero. 
- José Leiva Reyes 
- M Antònia Puig Mayor. 
- Anna M Marmol Martínez 
- Daniel Perez Morejon 
- Soraya Rodríguez Castillo 
- Victor Cuervo Ibos. 
- Josep Carreras Pecanins 
- Agustí Sampere Valero 

 - Lluís Bacardit Botifoll 
 - Beatriz Garcia Fandino 
 - Elisenda Alamany Gutierrez 
 - Xavier Bella Redondo 
 - Antonio M Carpio López  
 - Victor Martos Martínez 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

  
  1.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia  
       sobre distribució del cartipàs. 
 
  2.- Règim de sessions, representacions i  
       delegacions 
 
  3.- Constitució dels grups polítics 
 
  4.- Creació de les comissions informatives 
 
  5.- Aprovació retribucions i assistències 
 
  6.- Assignacions als grups polítics 
 
   
 

- Mercè Custodio Murillo  
   Interventora acctal   

 
 

Vist que els reunits són el total de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el 
Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre del 
dia. 
 

1.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA SOBRE DISTRIBUCIÓ  
      DEL CARTIPÀS 

 
 
INTERVENCIONS: 
El Sr. Alcalde diu que la nova organització municipal, el nou cartipàs, no és una qüestió 
baladí, sense importància, sinó que s’ha de prendre seriosament en consideració.  
És per això, que ara fa una setmana, el dia 14 d’aquest mes, immediatament després de 
prendre possessió dels càrrecs es va convocar una junta de portaveus per explicar el nou 
organigrama als portaveus dels diferents grups municipals.  
Per què és important ?. Doncs, la resposta que primer em ve al cap és perquè la tasca 
política, com qualsevol altra tasca que té a veure amb el servei a la comunitat és una tasca 
col·lectiva. Un tasca que es fa en grup o no es fa. I, per tant, es deleguen competències que 
són de l’Alcaldia amb els membres de l’equip de govern.  



 
M’agradaria especificar que quan dic delegar competències no vull dir delegar 
responsabilitats. L’Alcaldia serà l’últim responsable dels actes de tots i cada un dels 13 
regidors, amb els qui s’hi diposita tota la confiança del món perquè assumeixin les tasques i 
funcions que us explicaré a continuació. Però abans d’anar al detall, sí que m’agradaria 
destacar dos motius més que s’han de tenir en compte a l’hora de valorar aquest i qualsevol 
altre cartipàs: 
A.- Primer motiu. En un cartipàs es determina una forma de funcionament intern entre els 
regidors de l’equip de govern. En aquest cas, un funcionament que aposta decididament pel 
funcionament de les àrees i que seran coordinades entre elles per mi mateix. Encàrrec, 
doncs, que m’agafo en exclusiva.   
B.- Segon motiu. En l’organigrama també s’hi prefiguren quines són les prioritats 
polítiques de la legislatura que encetem. Amb una lectura atenta s’entreveuen, doncs, els 
objectius prioritaris que s’ha fixat el nou govern municipal i desgranarem durant l’exposició.  
Dit això, entrem, doncs, en matèria: L’Ajuntament i la seva organització tan política com 
tècnica s’estructura en cinc grans àrees, cada una de les quals tindrà un coordinador polític i 
on s’enquadraran cada una de les regidories amb els seus corresponents regidors.  
Fem un repàs. 
1.- Àrea de Serveis Centrals. Regidor Coordinador de l’Àrea: Oscar Lomas. Aquí hi 
incloem les regidories de Serveis Centrals; Organització, sistemes i atenció ciutadana i 
serveis econòmics, que portarà el mateix Oscar Lomas. I també les regidories de Recursos 
Humans al capdavant de la qual hi haurà la regidora Soraya Rodríguez i Seguretat 
Ciutadana, el responsable de la qual serà el regidor José Leiva.  
2.- Àrea de Serveis a les Persones. Regidor Coordinador de l’Àrea: Glòria Massagué. Aquí 
hi trobarem les regidores de Serveis Socials i Salut, Gent Gran i Cooperació, Solidariat, Nova 
Ciutadania i Voluntariat que portarà la també coordinadora Glòria Massagué. La regidoria 
d’Educació que serà dirigida per la Maria Antònia Puig. La d’Igualtat d’Oportunitats al 
capdavant de la qual hi haurà el regidora Dani Pérez. També hi haurà la figura del regidor 
adjunt, el senyor Víctor Cuervo, que tot i no tenir una regidoria treballarà dins de l’àmbit de 
la regidoria de la regidoria de Cooperació, Solidaritat, Nova Ciutadania i Voluntariat amb 
competències plenes en matèria de Voluntariat, sempre sota la supervisió de la regidora 
delegada la senyora Glòria Massagué. I finalment, comentar que qüestions de caràcter 
laboral, de manera inicial la regidoria de Joventut l’agafa momentàniament la regidora 
Glòria Massagué, si bé a partir de principis d’agost serà finalment assumida pel regidor Dani 
Pérez.  
3.- Àrea de Planificació Urbanística i Territori. Regidor coordinador de l’Àrea: Aleix 
Canalís. Aquí hi haurà la regidoria d’Urbanisme, la regidoria de Medi Ambienti la d’Espai 
Públic gestionades pels mateix Aleix Canalís. I les regidories de Mobilitat i el comissionat per 
la revisió del Pla General, responsabilitats que recauran sobre el regidor Pepe González.  
4.- Àrea de Promoció Econòmica i Innovació. Regidor coordinador de l’Àrea: Joan 
Creus. En aquest àmbit de treball hi situarem les regidories de Formació, treball, innovació i 
indústria, amb el mateix Joan Creus com a titular. Les regidories de Comerç i Consum i el 
comissionat per El Mirador recauran en la regidora Anna Marmol. Mentre que la regidoria de 
Promoció de la Vila i Turisme dependrà de la regidora Pepa Martínez.  
5.- Àrea de Presidència. Regidor coordinador de l’Àrea: Pepe González. Ell també serà el 
responsable de la regidoria de mitjans de comunicació. Mentre que la Pepa Martínez serà 
l’encarregada de liderar les regidories de Cultura i Esports, si bé hi haurà una delegació 
especial en matèria d’esport escolar pel regidor adjunt Víctor Cuervo. La participació 
ciutadana serà pel regidor Dani Pérez i, finalment, en aquest àrea també hi trobarem un 
comissionat, en aquest cas el de relacions amb les urbanitzacions i Sant Feliu que serà pel 
regidor Aleix Canalís.  
D’aquest organització que acabo de desplegar deixeu-me fixar-me en algunes quantes idees 
que considero rellevants i que suposen una novetat respecte el cartipàs de la passada 
legislatura. 



 
1.- La primera i més evident és la creació d’una nova àrea. La àrea de promoció 
econòmica i innovació. 

- Aquesta àrea estava dividida entre Serveis Generals i Serveis a les Persones 
durant el període 2007 – 2011. 

- Hem cregut oportú crear-la, ja que fent-ho ens permetrà coordinar totes aquelles 
iniciatives, propostes, programes i serveis que busquen sortir de la crisis en dos 
àmbits: 

o O bé millorar la formació i, per tant, l’ocupabilitat, és a dir, les possibilitats 
de resultar efectivament ocupada una persona i la seva inserció en el 
mercat laboral. I també fomentar l’auto-ocupació i l’emprenedoria.  

o O bé potenciar activitats econòmiques tan importants com són les 
comercials i industrials.  

Si la passada legislatura es va fer una aposta importantíssima per reforçar l’Àrea Social, 
amb uns increments pressupostaris extraordinaris en aquest àmbit, aquesta legislatura 
creiem que tenim recorregut per potenciar aquesta àrea, que prendrà, doncs, un relleu 
especial en la nostra acció política. Això sí, sense que se’n senti perjudicada cap altra àrea 
de treball, especialment, l’Àrea Social, que és, ha estat i serà una de les senyes d’identitat 
d’aquest equip de govern.  
2.- La segona és la figura dels regidors - comissionats. Aquesta és una figura de nova 
creació que busca donar compliment a dos objectius: 
 Per una banda, assumir encàrrecs específics. 
 Per l’altra, gestionar serveis o equipaments de manera transversal. 
Amb això, no volem que la resta de delegacions no siguin encàrrecs específics o que no es 
gestionin de manera transversal i coordinada. Sense anar més lluny, tota l’àrea de Serveis 
Centrals, pel que fa a les contractacions, o la de Serveis a les Persones, per posar un parell 
d’exemples, funcionaran de manera transversal i coordinada.  
Ara bé, hem volgut posar l’accent en processos, relacions i equipaments que són 
especialment sensibles, fent evident així la seva prioritat política, ja que hi situem un 
regidor al capdavant.  
Amb això volem fer evident que: 
 A.- És una prioritat per aquest govern dur a terme la revisió del Pla General, un 
procés que ja està iniciat però que hem de finalitzar a l’equador del present mandat. Una 
feina específica que s’ha de coordinar amb d’altres àrees i que ha de tenir una interlocució 
àgil amb la resta de grups municipals, entitats i ciutadans.  
 B.- És també prioritari per aquest govern millorar la coordinació de l’equipament de 
El Mirador, un dels espais públics més importants de la vila, per la gran quantitat de 
ciutadans que hi passen, pels la gran quantitat de serveis que hi tenim, per la gran quantitat 
de programacions que s’hi realitzen, i a més, totes elles d’una gran diversitat. És a dir, 
volem fer un salt endavant de qualitat en aquest espai.  
 C.- També serà una prioritat intensificar les relacions amb les associacions veïnals i 
entitats dels diferents nuclis disseminats: Airesol A-B, Airesol C, Airesol D, El Balcó de Sant 
Llorenç, Can Font i Ca n’Avellaneda, El Racó, Sant Feliu, Les Arenes, Les cases de Cal Joan 
Coix, entre d’altres. Entenem que no sempre són les mateixes necessitats i volem que tots 
sàpiguen que tots ells també formen part de la nostra vila i que ens esforçarem perquè se 
sentin tots ells encara més castellarencs.  
3.- La tercera idea que m’agradaria explicar és la combinació entre els regidors que ja tenen 
una trajectòria dins de l’Ajuntament, que ja han desenvolupat les seves tasques i funcions 
dins de l’equip de govern de la passada legislatura, i els nous regidors que acaben d’entrar.  
Els regidors que els avala la gestió feta durant els darrers quatre anys són a la vegada els 
regidors que coordinaran les diferents Àrees que estructuren l’Ajuntament. Hem cregut 
convenient posar al capdavant de cada àmbit de treball a una persona que ja conegui la 
casa, el personal, els programes, els serveis i equipaments i que, per tant, no hagi de 
menester un període d’adaptació, normal per tots els regidors que estrenen càrrec.  



Aquests regidors també ocuparien les diferents tinences d’Alcaldia, i formarien també part 
de la Junta de Govern Local, i quedarien de les següent manera: 

• Oscar Lomas, primer tinent d’Alcalde 
• Glòria Massagué, segona tinent d’Alcalde 
• Aleix Canalís, tercer tinent d’Acalde 
• Pepe González, quart tinent d’Acalde 
• Joan Creu, cinquè tinent d’Alcalde 
• Pepa Martínez, sisena tinent d’Alcalde 
• José Leiva, seté tinent d’Alcalde. 

I això és així perquè entenem que el mandat que ens han donat el ciutadans i ciutadanes de 
Castellar amb el resultat de les passades eleccions municipals és el de no parar. Ni un 
minut. Es tracta de donar continuïtat entre els dos governs sense que se’n ressenteixi ni la 
organització ni els serveis que prestem als ciutadans. I així ho farem.  
Ja per acabar, deixeu-me també agrair la bona disposició que hem trobat en la plantilla de 
treballadors municipals per tirar endavant aquesta reorganització per tal d’afrontar els 
reptes de futur que tenim aquesta legislatura.  
 
Per l’Altraveu la Sra. Elisenda Alamany,  intervé per dir que havíem parlat de la figura que 
un càrrec polític ocupes i vetlles per la transparència de l’Ajuntament, i per això ens 
agradaria tenir la persona de referència per poder controlar que realment això es fa 
d’aquesta manera cada quatre anys. 
El Sr. Alcalde, esmenta que la figura a qui se li encomanarà aquesta tasca serà el regidor 
Oscar Lomas. 
   
En no haver més intervencions i ser un punt del qual no cal realitzar votacions si no només 
donar-ne compte el Sr. Alcalde dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 

 
2.- RÈGIM DE SESSIONS, REPRESENTACIONS I DELEGACIONS 
 

D’acord amb l’article 38 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
Entitats Locals, de 28 de novembre, el Ple de la Corporació haurà de realitzar una sessió 
plenària extraordinària dins els trenta dies següents a la Constitució de la Corporació per tal 
de resoldre sobre la periodicitat de les sessions i nomenament de càrrecs dependents del Ple 
de la Corporació 
Per altra banda, amb la finalitat de poder millorar la gestió municipal, es plantegen les 
delegacions del Ple de la Corporació a la Comissió de Govern necessàries per agilitar 
determinats acords burocràtics, amb la intenció de donar més rellevància a la discussió dels 
temes que finalment passaran pel Ple de la Corporació, d’acord amb la previsió establerta a 
l’article 22.4 de la Llei Reguladora  de les Bases de règim local, 7/85, de 2 d’abril . 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents: 
ACORDS: 
PRIMER.- Acordar  la periodicitat de les sessions ordinàries del Ple en l’últim dimarts de cada 
mes, a les 21h., amb l’excepció, per període vacacional, del mes d’agost i l’avançament de la 
sessió ordinària de juliol i desembre, sempre qui hi hagin assumptes, en cas contrari podrà 
suspendre’s prèvia consulta amb la Junta de Portaveus. 
SEGON.- Elegir les següents persones com a membres representants de la Corporació als 
Òrgans corresponents. 

- l’Obra Social Benèfica a la Tinent d’Alcalde Glòria Massagué Casals 
Suplent, el Tinent d’Alcalde Oscar Lomas Cortés. 

TERCER.- Delegar  a la Junta de Govern Local de l’Ajuntament les següents competències: la 
imposició i ordenació dels preus públics, concreció de preus privats i altres ingressos de caire 
no tributari; l’aprovació de crèdits reconeguts; i el règim d’incompatibilitats del personal 
funcionari o laboral. 



Les atribucions delegades s'hauran d'exercitar per la Comissió de Govern en els termes i 
dins dels límits d'aquesta delegació, no sent susceptibles de ser delegades en cap altre 
òrgan, i en el text dels acords adoptats per la Comissió de Govern en virtut d'aquesta 
delegació, s'haurà de fer constar de forma expressa aquesta circumstància. Els acords que 
s'adoptin per delegació, s'entendran dictats pel Ple de l'Ajuntament, com a titular de la 
competència originària, i posant i a la via administrativa 
De conformitat amb el que disposa l'article 51.2 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, 
de 28 de novembre, aquestes delegacions tindran efecte des del dia següent a l'adopció 
d'aquest acord, sense perjudici de la seva publicació en el Butlletí Oficial de la Província, i 
seran de caràcter indefinit, sense perjudici de la potestat d'advocació pel Ple.  
QUART.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província, i en el Butlletí 
d’Informació Municipal, en compliment del que disposa l’article 51.2 del text legal abans 
esmentat. 
 
INTERVENCIONS: 
El Sr. Alcalde¸diu  que es tracta  de tres qüestiosn diferents, i a petició en junta de 
portaveus, alhora de passar a votació es farà de forma dividida. 
 
1.- Règim de sessions: La proposta que portem a la consideració del plenari és que les 
sessions plenàries de l’Ajuntament es continuaran celebrant de manera ordinària el darrer 
dimarts de mes a les 21:00h en aquest mateix espai, la sala de plens de Ca l’Alberola.  Els 
mes d’agost no hi haurà sessió per període vacacional. I els mesos de juliol i novembre les 
sessions les sessions ordinàries es podrien celebrar abans de l’últim dimarts de mes, per tal 
de no fer-les coincidir amb el calendari de vacances.  
2.- Representacions. En aquest cas aprovaríem la representació de la Corporació a l’Obra 
Social Benèfica, la presidència de la qual recau en la figura de l’Alcalde i la vicepresidència 
en la del rector de la parròquia. Ara bé, s’elegiria també a la tinent d’Alcalde de l’Àrea de 
Serveis a les Persones, la senyora Glòria Massagué com a membre del patronat, i com a 
suplent al tinent d’Alcalde de l’Àrea de Serveis Generals, el senyor Oscar Lomas. 
3.- Delegacions. Tal com diu el tercer acord de la proposta que portem a aprovació es 
delegaria a la Junta de Govern Local de l’Ajuntament les següents competències: la 
imposició i ordenació dels preus públics, concreció dels preus privats i altres ingressos de 
caire no tributari; l’aprovació de crèdits reconeguts; i el règim d’incompatibilitats del 
personal funcionari o laboral.  
 
Intervé per l’Altraveu la Sra. Elisenda Alamany,  dient que en junta de portaveus l’equip 
de govern ha prés el compromís que hi hagi una comissió que reguli el redactat de tots els 
consells perquè fins ara sembla ser que al consell  escolar municipal doncs només hi podien 
anar els regidors i nosaltres reivindiquen que hi vagi algun membre de l’Altraveu que no 
sempre sigui el que en aquest cas ostenta el càrrec electe i ens agradaria que constes en 
acta  aquesta petició, així com  que s’hi ha manifestat d’acord en treballar-hi perquè en 
aquest consell hi pugui tenir la paraula com més gent possible. 
 El Sr. Alcalde, diu que això significa que hi haurà una modificació en el reglament del 
consell escolar i aquesta modificació primer s’haurà de treballar en comissió i posteriorment 
aprovar-la per aquest plenari abans de que sigui efectiva  

 
Pel que fa a la periodicitat de les sessions ordinàries: 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

Pel que fa a les representacions en òrgans i delegacions  
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 
 



Vots a favor:     DISSET        ( 17) dels regidors del PSC, ALTRAVEU i PP 
Vots en contra:  CAP         (   0)   

                    Abstencions   :   QUATRE   (   4) dels regidors de CiU 
 

3.- CONSTITUCIÓ DELS GRUPS POLÍTICS  
 

Vist que l’article 26 del Reglament Orgànic Municipals disposa que els regidors municipals 
als efectes del a seva actuació corporativa es constituiran en grups municipals. 
Atenent els partits politics representats actualment en aquesta Corporació, després de les 
passades eleccions municipals. 
A proposta de l’Alcaldia 
S’ACORDA: 
PRIMER.- Constituir els grups polítics per a la present legislatura: 

- PSC  
- CiU 
- L’ALTRAVEU 
- PP  

 
SEGON.- Donar-se per assabentats que els portaveus de cada grup son: 
- El Sr.   Oscar Lomas Cortes                              pel PSC 
- El Sr.   Josep Carreras  Pecanins                       per CiU 
- La Sra. Elisenda Alamany Gutierrez                   per l’ALTRAVEU 
- El Sr.   Antonio M  Carpio Lopez                        pel PP 
 
INTERVENCIONS: 
El Sr. Alcalde dona lectura a la proposta 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 4.- CREACIÓ DE LES COMISSIONS INFORMATIVES 
  
ATÈS que els grups integrants de la Corporació han de participar en els òrgans 
complementaris de l’Ajuntament que tinguin com a funció l’estudi, informe o consulta dels 
assumptes que vagin al Ple, així ho disposa l’article 20.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
ATÈS el que disposa l’article 49 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, sobre la creació d’òrgans 
complementaris. 
ATÈS el que disposa els articles 18 i següents del reglament Orgànic municipal, sobre 
constitució de les comissions informatives, a proposta de l’Alcaldia, a l’Ajuntament Ple es 
proposa l’adopció dels següents 
ATÈS el que disposa l’article 125.b del Reglament d’organització i funcionament de les 
Corporacions Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre,  respecte a 
la composició de la comissió. 
ACORDS: 
PRIMER.- Constituir les Comissions Informatives que es detallen, per emetre informe i 
debat dels assumptes de la seva àrea, que tinguin que sotmetre’s a sessió de l’Ajuntament 
en Ple o per tractar-ne aquells que sense ésser de coneixement del plenari es presentin pel 
seu treball. 
 
 1.- COMISSIÓ DE PLANIFICACIÓ URBANÍSTICA I TERRITORI, amb els àmbits 
següents: 

- Territori 
- Habitatge 
- Medi ambient 



- Planificació urbanística 
- Espais Públics 
- Transport i mobilitat 

 
2.- COMISSIÓ DE SERVEIS A LES PERSONES amb el següent contingut: 
- Benestar Social 
- Salut 
- Educació 
- Lleure 
- Joventut 
- Gent gran 
- Cooperació i voluntariat 
- Igualtat. 

 
3.- COMISSIÓ DE SERVEIS CENTRALS  amb el següent contingut: 
- Economia  
- Seguretat ciutadana 
- Règim intern 
- Atenció ciutadana 
- Organització i sistemes. 

 
4.- COMISSIÓ DE PROMOCIÓ ECONÒMICA I INNOVACIÓ  amb el següent 

contingut: 
- Comerç, Indústria, Treball 
- Promoció  de la Vila, Fires 
- Innovació. 
- El Mirador centre de serveis. 

 
5.- COMISSIÓ DE PRESIDÈNCIA  amb el següent contingut: 
- Comunicació 
- Cultura  
- Esports 
- Participació 
- Atenció urbanitzacions i Sant Feliu. 

 
SEGON.- La Comissió especial de Comptes  estarà formada pels mateixos components 
de la Comissió Informativa de Serveis Centrals.  
TERCER.- Per al funcionament d’aquestes comissions  s’atendrà a allò que disposa el 
Reglament Orgànic Municipal, si bé els presidents respectius de cada comissió fixaran els 
dies de reunió. Per la seva composició  les comissions sota la presidència de l’Alcalde o 
Regidors en qui delegui la presidència quedaran integrades pels següents vocals: 

- 5 membres del PSC   
- 2 membres de CiU  
- 1 membre de l’Altraveu  
- 1 membre del PP 

QUART. – Als efectes de prendre coneixement, per iniciar el  funcionament,  els portaveus 
del diferents grups polítics far saber, en aquest acte els representants que designen , 
sense perjudici que pugui variar-se en el transcurs de la legislatura: 
 

1.- COMISSIÓ DE PLANIFICACIÓ URBANÍSTICA I TERRITORI 
- 5 membres del PSC,  Aleix Canalis, Pepe González José Leiva Oscar Lomas i                                 

                                              M Antònia Puig  
- 2 membres de CiU, Josep Carreras i Lluís Bacardit  
- 1 membre de l’Altraveu, Xavier Bella 



- 1 membre del PP, Antonio Carpio   
 
2.- COMISSIÓ DE SERVEIS A LES PERSONES 

- 5 membres del PSC, Glòria Massagué, M Antònia Puig, Oscar Lomas,  Dani Perez,   
                                             i Victor Cuervo.  

- 2 membres de CiU, Josep Carreras i Bea García  
- 1 membre de l’Altraveu, Elisenda Alamany   
- 1 membre del PP, Victor Martos 

 
3.- COMISSIÓ DE SERVEIS CENTRALS 
- 5 membres del PSC, Oscar Lomas, Soraya Rodriguez, José Leiva, Pepe González,                                                
                                Aleix Canalis    

- 2 membres de CiU, Josep Carreras i Agustí Sampere  
- 1 membre de l’Altraveu, Elisenda Alamany  
- 1 membre del PP, Antonio Carpio 

 
4.- COMISSIÓ DE PROMOCIÓ ECONÒMICA I INNOVACIÓ 

- 5 membres del PSC, Anna Marmol, Joan Creus, Pepa Martínez, Oscar Lomas i  
                                             Pepe González   

- 2 membres de CiU, Lluís Bacardit i Bea García  
- 1 membre de l’Altraveu, Elisenda Alamany  
- 1 membre del PP, Antonio Carpio 

 
5.- COMISSIÓ DE PRESIDÈNCIA 

- 5 membres del PSC, Pepe González, Pepa Martínez, Dani Perez, Aleix Canalis i  
                                             Víctor Cuervo  

- 2 membres de CiU, Bea García i Agustí Sampere   
- 1 membre de l’Altraveu, Xavier Bella  
- 1 membre del PP, Victor Martos. 

 
 
INTERVENCIONS: 
El Sr. Alcalde 
La proposta que portem a aprovació seria la de crear una Comissió Informativa per cada una 
de les diferent Àrees que formen l’estructura política i tècnica que hem explicat a l’inici del 
plenari.  
Es tractaria, doncs, de cinc comissions: passant  a llegir la proposta 
 
Per CiU intervé el Sr. Josep Carreras dient que celebrem la creació de tot aquest reguitzell 
de comissions informatives. Ara, entre tots, les hem de fer funcionar. Esperem un bon 
resultat de les mateixes amb la màxima informació i transparència per part de l’equip de 
govern. En tot cas, el nostre grup municipal en farà l’adequat seguiment i valoració.  
Per l’Altraveu intervé  el Sr. Xavier Bella,  dient que els governs locals, especialment els 
municipals, han estat els més actius i innovadors en la creació i el desenvolupament 
d'experiències de participació per implicar la ciutadania en l'elaboració de polítiques 
públiques. El deure de l’administració és també facilitar la implementació, avaluació i difusió 
dels canals i instruments per fomentar i afavorir la participació ciutadana. A tot arreu ho 
sentim, calen més espais de decisió i debat i cal més consens. I així ho recollia l’alcalde en 
el seu discurs en el ple de constitució. Construirem Castellar tots plegats, i demanem que 
els grups no s’autoexcloguin. És a dir, si no estàs d’acord amb mi és que t’autoexclous. 
Esperem que no es simplifiqui sempre tot d’aquesta manera. La democràcia de amb mi o 
contra mi.  
Celebrem que per suplir les mancances en el nivell de participació i transparència s’hagin 
creat ni més ni menys que 6 comissions (dues més que fa 4 anys); planificació urbanística i 



territori, serveis a les persones, serveis centrals, promoció econòmica i innovació i comissió 
de presidència. Més la que s’estipula per llei; la comissió especial de comptes. Comissions a 
les quals, és clar, només hi podran anar els membres segons la seva representació. Per 
tant, 5 membres del PSC, 2 membres de CiU 1 membre de L’Altraveu i 1 del PP. Una 
situació que no ens sembla de gaire igualtat. A la pregunta de si podríem portar els nostres 
tècnics o delegar altra persona se’ns respon que s’ha de complir rigorosament el Reglament 
Orgànic Municipal. És a dir, que no.  
És evident que la constitució de les comissions informatives és necessària, però no entenem 
aquest augment de recursos i de temps quan a més, aquestes comissions han estat sovint 
només informatives i amb un sentit gairebé sempre unidireccional.  En aquest mateix 
plenari, fa quatre anys, l’alcalde manifestava el seu desig de que les comissions fossin un 
fòrum i òrgan de debat i proposta i no un mer tràmit d’exposició. Creiem que massa 
vegades han estat només això, un mer tràmit i no una autèntica eina de diàleg 
pluridireccional.  
És per tot això que el nostre vot serà el de l’abstenció ja que entenem que no podem 
postular-nos en contra de la creació d’espais de debat i de treball però no estem d’acord tal i 
com es plantegen.  
Pel PP intervé el Sr. Victor Martos, tot dient que en l’anterior legislatura varem veure que 
en les comissions hi havia uns suplents i en el document que s’aprova avui no hi figuren, per 
això demanem aclariments. 
El Sr. Alcalde diu que en el ROM que es el document que regula les relacions que 
s’estableixen en les diferents grups municipals i per tant es necessari constituir aquestes 
comissions i també s’estableix que hi ha d’haver-hi una proporcionalitat respecte al resultat 
electoral. I atenent als requeriments que es fan des de secretaria és obligatori constituir 
aquestes comissions, on hi hagi un representants dels diferents grups municipals, i es obvi 
que si algun dia algun dels representats en els quals es deleguen aquestes funcions per part 
dels diferents grups municipals no hi pot assistir-hi podrà assistir-hi un altre regidor. 
En torn de replica el Sr. Victor Martos, PP, demana que consti en aquesta la petició 
d’incorporar suplents a la proposta 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor:     DINOU     ( 19) dels regidors del PSC, CiU  i PP 
Vots en contra:  CAP         (  0)   

                    Abstencions   :  DUES        (  2) dels regidors de l’ALTRAVEU 
 

5.- APROVACIÓ RETRIBUCIONS I ASSISTÈNCIES  
 
VIST l’expedient tramitat per a l’actualització dels imports de les retribucions i assistències a 
percebre pels membres de la Corporació. 
VIST l’art. 75 de la Llei reguladora de les bases del règim local i l’art. 166 del Text refós de 
la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
VIST l’informe de la interventora. 
El Ple de l’Ajuntament  
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar les retribucions íntegres a percebre, amb efectes de l’11 de juny de 
2011, pels membres de la Corporació que desenvolupen el seu càrrec en règim de dedicació 
exclusiva o parcial, d’acord amb el detall següent:  
a) Membres de la Corporació amb dedicació exclusiva: 
 - Alcalde: 54.500,00 euros íntegres anuals. 
 - Regidories amb responsabilitat d’Àrea, en règim de dedicació exclusiva:       
                      45.000,00 EUR íntegres anuals. 
b) Membres de la Corporació amb dedicació parcial: 
 - Regidories amb responsabilitat de cartera i en règim de dedicació parcial del 75%   
        de la jornada ordinària: 34.500,00 EUR íntegres anuals. 



 - Regidories amb responsabilitat d’Àrea, en règim de dedicació parcial del 50% de  
       la jornada ordinària:      31.000,00 EUR íntegres anuals. 
 - Regidories amb responsabilitat de cartera i en règim de dedicació parcial del 50%  
        de la jornada ordinària: 29.000,00 EUR íntegres anuals. 
 - Regidories amb responsabilitat de cartera i  en règim de dedicació parcial del 
        25% de la jornada ordinària: 20.000,00 EUR íntegres anuals. 
 
Les quanties en concepte de retribució s’abonaran mensualment per l’import d’una 
catorzena part del total anual i dues pagues extraordinàries per l’import d’una mensualitat 
en els mesos de juny i desembre. 
SEGON.- Aprovar les assistències per la concurrència efectiva a les sessions dels òrgans 
col·legiats de la Corporació a percebre, amb efectes de l’11 de juny de 2011, pels membres 
de la Corporació que no tinguin dedicació exclusiva ni parcial, d’acord amb el detall següent: 
- Regidories amb delegació especial i responsabilitat d’Àrea: 1.636,36 euros per assistència 
efectiva mensual a les sessions dels òrgans col·legiats de la Corporació dels quals en formin 
part, amb un màxim anual de 18.000,00 euros 
- Regidories amb responsabilitat de cartera: 1.454,55 euros per assistència efectiva mensual 
a les sessions dels òrgans col·legiats de la Corporació dels quals en formin part, amb un 
màxim anual de 16.000,00 euros 
- Regidories amb responsabilitat de delegació especial: 1.090,91 euros per assistència 
efectiva mensual a les sessions dels òrgans col·legiats de la Corporació dels quals en formin 
part, amb un màxim anual de 12.000,00 euros 
- Regidor/a sense delegació especial: 727,27 euros per assistència efectiva mensual a les 
sessions dels òrgans col·legiats de la Corporació dels quals en formin part, amb un màxim 
de 8.000,00 euros íntegres anuals. 
Les quanties en concepte d’assistències s’abonaran mensualment per l’import d’una onzena 
part del màxim anual. En el pagament del mes de desembre es regularitzaran d’acord amb 
les assistències efectives de l’any, a partir del certificat acreditatiu expedit pel secretari de la 
Corporació. 
TECER.- Aprovar la quantia de les retribucions del personal eventual amb efectes a partir 
de l’11 de juny de 2011 que seran les següents: 
   -  Cap Gabinet d’Alcaldica: 49.500,00 euros íntegres anuals 
   -  Coordinador de l’Àrea de Planificació Urbanística i Territori: 58.500,00 euros í       
       integres anuals 
 
El Sr. Alcalde menciona que en Junta de Portaveus s’ha acordat que la intervenció serà 
conjunta pel 5è punt i el 6 è, tot i desprès es diferenciarà la votació 
 
INTERVENCIONS: 
El Sr. Oscar Lomas, PSC, diu que portem a aprovació les retribucions dels càrrecs electes i 
de confiança del nou consistori. Com ja va anunciar l’Alcalde, el punt de partida ha estat la 
reducció en un 10% respecte les retribucions aprovades en l’anterior mandat, és a dir, en 
aquest mateix ple fa quatre anys. 
Seguint la mateixa estructura de fa 4 anys, s’estableixen tres categories retributives: per 
dedicació exclusiva, dedicació parcial i indemnitzacions per assistències a òrgans col·legiats. 
En quant a dedicació exclusiva, aprovem el sou de l’alcalde i els dels regidors amb 
responsabilitat d’àrea. El sous establert per l’alcaldia és de 54.500 €. Si agafem com a 
referència les recomanacions establertes per l’Associació Catalana de Municipis, aquest és 
un sou recomanat per alcaldes de municipis d’entre 5.000 i 10.000 habitants. El sou que 
portem aprovació és doncs, substancialment inferiors als 64.000 € que recomana l’ACM, 
essent doncs un 15% inferior a l’import recomanat. 
Cal assenyalar així mateix, que aquest sou és inferior a l’aprovat fa dues legislatures, per 
tant, ens fixem en nivells retributius anteriors al 2003. 



Per al càlcul dels tinents d’alcalde amb dedicació exclusiva, s’ha seguit també el criteri de 
l’entitat municipalista, representant un 85% del sou de l’alcaldia.  
El segon tram de retribucions correspon a les dedicacions parcials. Pensant en un model a 
llarg termini, hem cregut convenient tenir en compte totes les possibles alternatives 
existents, motiu pel qual es porta a aprovació la retribució del 25, 50 i 75% de jornada. 
Per últim, portem a aprovació les indemnitzacions per assistència a òrgans col·legiats, bé 
sigui amb responsabilitat de cartera i d’àrea, únicament de cartera, delegació especial o 
sense delegació. 
Assenyalar també, la creació respecte l’anterior mandat del tram retributiu de delegació 
especial, és a dir, de govern però sense responsabilitat de cartera, establint un import a mig 
camí entre el regidor de govern i el d’oposició. 
Així mateix, en el cas dels càrrecs de confiança, també s’ha aplicat una reducció del 10% 
respecte l’aprovat en l’anterior mandat. 
Pel que fa a les assignacions als grups polítics, en aquest cas la reducció és del 40% de les 
aprovades ara fa 4 anys, establint un fix de 185€ mensuals per grup i un variable de 80 € 
mensuals per regidor. 
Per CiU el Sr. Josep Carreras, comença dient que la nostra votació va ser en contra. Els 
nostres comentaris: 
Sr. Alcalde, no sabem com haurem d’explicar als ciutadans de Castellar que ens rebaixarem 
el sou un -10% tal com vostè va dir en el Ple de constitució del nou Ajuntament el passat 
dissabte 11 de juny. Textualment va dir “És clar, també haurem de fer sacrificis, el primer, 
us l’avanço, l’hem de fer els regidors d’aquesta corporació, rebaixant-nos el sou un 10% 
respecte de la passada legislatura. Només predicant amb l’exemple ens farem dignes davant 
els vilatans i vilatanes” 
En aquell mateix Ple Sr. Alcalde, les seves primeres paraules van ser per afirmar que 
rebaixaria un 10% el sou dels regidors, fet que va arrencar els primers aplaudiments dels 
presents i que des del grup de Convergència i Unió varem celebrar àmpliament, no només 
perquè aquest era un dels nostres punts del programa electoral sinó perquè tal i com està el 
país ens semblava una bona manera de començar el nou mandat.  
Tots contents fins que ens arriba la proposta de retribucions a percebre per part dels càrrecs 
electes, mitjançant el regidor de l’Àrea Econòmica que aclareix que el 10% s’ha aplicat sobre 
el sou aprovat al començament de la legislatura del 2007 (Ple del 3 de juliol de 2007), i no 
sobre el darrer sou del maig del 2011, que ja tenia la retallada del Sr. Zapatero (juny 2010) 
No comencem bé senyor Alcalde, no pot anunciar una retallada del 10% sobre un sou de 
principis del 2007 ja que no serà d’un 10% la retallada que vostè aplicarà ara sinó molt 
inferior, més o menys es quedarà a mig camí, fins i tot, en alguns casos, serà inferior.  
Com a castellarencs no podem entendre de cap manera que es fes referència al sou de 
principi de la passada legislatura (juliol 2007), més aviat hem d’entendre que pertoca al sou 
del final de la legislatura (maig 2011).  
Quan una empresa o qualsevol col·lectiu anuncia un augment o rebaix en el sou del 
personal, tothom entén que és sobre l’últim sou rebut no sobre un sou que els regidors fa 
molt temps que no està vigent. 
Vistes les circumstàncies, o bé es va prometre el que no es pot complir o es va manipular 
als assistents amb unes declaracions que tenien trampa, i veient el titular de l’Actual de la 
darrera setmana, un tendeix a pensar malament.  
Ara veurem, també, quin titular posarà aquest diari quan se sàpiga la veritat i de pas, 
podrem comprovar la imparcialitat del mateix. Comencem malament! 
Esperem i desitgem pel bé de Castellar i dels seus ciutadans i ciutadanes que la majoria 
obtinguda a l’equip de govern no li faci perdre el nord i que la justícia i la transparència 
siguin les seves estratègies per a la nova legislatura que ara iniciem.   
Per l’Altraveu la Sra. Elisenda Alamany, diu que el mandat exigirà sacrificis. Això ens deia 
l’alcalde a la premsa local. Però cap xifra publicada. Cap dada que permeti veure al ciutadà 
amb claredat quina és l’autèntica rebaixa de la qual parla quan diu que el sou dels regidors 
s’abaixarà un 10 per cent. Segons l’alcalde es reforçaran àrees que poden atenuar els 



efectes de la crisi i es tindrà  molta austeritat. Vegem-ho. Primer de tot caldria dir que la 
rebaixa publicada és enganyosa de bon principi, encara que ressonés bé als jardins del Palau 
Tolrà durant la investidura. Nosaltres el vam creure però avui toca dir   que aquells que van 
votar el PSC i aquells que no (també) van ser enganyats. Haurien de saber que els càrrecs 
que van elegir s’aplicaran la rebaixa sobre allò que cobraven fa 4 anys. No des de l’última 
rebaixa executada el juny de 2010. És com si a l’hora que algú ens rebaixés el sou a la feina 
li demanéssim que ho fes sobre el que fa 4 anys que ingressàvem, i no sobre el mes últim. 
Brillant sacrifici, el que fan vostès. Així doncs, el sou de l’alcalde passa a ser de 56.960 
euros a 54.500.  És a dir, no es rebaixa el seu sou en un 10 per cent. En tot cas, es rebaixa 
a un 8’26 % PERÒ respecte al que tenia fa 4 anys. No es preocupin, que no els marejarem 
amb números avui. L’Altraveu els farà tots públics i evidenciarà que la diferència anunciada 
és falsa. 
“Atenuar els efectes de la crisi i tenir molta austeritat”, aquest era l’altre titular. En l’últim 
mandat, quan l’alcalde va cedir alguna de les seves responsabilitats a altres regidories, va 
anunciar que ho feia per ocupar-se personalment de la crisi. Això va fer engreixar la despesa 
política perquè altres regidores van haver d’aprendre noves responsabilitats però vostè no 
va abaixar-se el sou. Encara està pendent explicar en què va millorar el poble amb la seva 
dedicació exclusiva a aquesta tasca. 
Molta austeritat. Bé, l’ajuntament abans es governava amb 10 regidors, ara en tenen 13 i  
troben noves responsabilitats que podrien fer els treballadors de l’ajuntament, que recordo 
que està immers en un pla de sanejament. Això vol dir que difícilment es cobreixen baixes i 
es recicla personal. Però vostè, necessita tres regidors més amb noves responsabilitatsÉs 
clar, que mentre que les reduccions salarials a treballadors es fan per decret-llei , les dels 
càrrecs polítics es fan mitjançant recomanacions. Mentre que a la majoria d’ajuntaments se 
simplifiquen cartipassos, a Castellar s’augmenta. 
Els números reals són que el 2010-2011 la despesa total política era de  570.000 euros i ara 
és de 552.000.  Expliqui a la ciutadania quan es gasta l’ajuntament de Castellar del Vallès 
en càrrecs de confiança. Li ho direm nosaltres. Dos càrrecs de confiança, el senyor Sebastià 
Vivas i el senyor Jordi Domingo, cobren el 20 % del total de 21 regidors. Vegem quines són 
les seves responsabilitats. Han calgut 4 pàgines per saber les responsabilitats de tots els 
regidors de govern. En canvi, dues línies per saber que el senyor Sebastià Vivas serà el cap 
de gabinet d’alcaldia i cobrarà 49.500 euros anuals. Ens podria explicar què és el que ha fet 
aquest càrrec de confiança durant aquests 4 anys i què és el que farà durant el proper 
mandat? Que consti en acta que exigim que es lliuri a l’oposició i a la ciutadania quines són 
les tasques a desenvolupar per part d’aquest càrrec i que es pugui exercir un control sobre 
això. D’altra manera, treballen exclusivament per al partit? Ho volem saber. Si és així, 
demanaríem que fos el mateix PSC qui se’ls pagui i no la ciutadania. Així Castellar podria 
estalviar-se 108.000 euros l’any. En pessetes 18 milions anuals, aproximadament. L’Altre 
càrrec de confiança se’ns diu, també en una línia, que serà el coordinador de l’àrea de 
planificació urbanística i territori. 58.500 euros anuals, més que el sou de l’alcalde, sense 
exposició pública, sense haver-lo votat ningú. Francament, aquesta és la política d’austeritat 
del PSC? Teníem l’esperança que tenint en compte el dèficit històric que pateixen els 
ajuntaments vostès serien més seriosos i posats a apostar per càrrecs de confiança 
apostarien per algú capaç d’engegar polítiques socials imaginatives, propositives, pensades 
per Castellar. Aquesta sí que seria una aposta valenta on ens trobaríem per treballar. 
Recordem que fa 4 anys el senyor Pepe González va dir (i consta en acta) que la política era 
vocacional. Sincerament, el preu que hem de pagar per la vocació política del  PSC és 
profundament injusta de cara a la ciutadania i en context de crisi. El nostre vot serà en 
contra d’aquesta proposta. 
També per L’Altraveu, el Sr. Xavi Bella diu que creiem que les assignacions a grups polítics 
no reverteixen en cap de les activitats que ara mateix estan fent els grup municipals sobre 
la ciutadania sinó que contribueixen a engreixar les estructures de partit. Analitzant les 
assignacions a grups polítics pensem que haurien de ser les mateixes per a cada grup. Hi ha 
un greuge en contra de les forces polítiques minoritàries perquè tal i com s’ha decidit  en el 



quart punt de l’ordre del dia, un regidor o regidora de L’Altraveu, per exemple, ha d’anar  a 
més comissions que un del PSC. És a dir que ha de duplicar la feina tenint una assignació 
per grup molt inferior. És per això que aquest punt el votarem en contra. 
Intervè pel PP el Sr. Victor Martos, manifestant en primer lloc el vot en contra, bàsicament 
perquè en els moments actuals de crisis, això no es austeritat, es inflar el pressupost de 
l’Ajuntament quan ara mateix els ingressos son molt inferior als de fa quatre anys. Tampoc 
entenc que es valori si les assignacions als partits polítics hagin de ser equitatives o no, el 
que entenc es que fa quatre anys dèiem que no enteníem aquestes retribucions perquè eren 
molt altes. Poder son molt altres totes, poder el que haurien de ser es equitatives o cap, i 
que els partits polítics no tinguessin cap tipus d’assignació, seria una bona manera de reduir 
el cost.  
Desconeixíem aquestes dades que el 2007 és el paràmetre que s’ha utilitzat per fer la 
reducció i entenem que realment el que s’ha fet és incrementar el cost del personal del 
Consistori. 
En torn de replica el Sr. Oscar Lomas,  PSC, diu que el cicle natural de la legislatura és de 
4 anys, per això en el moment en que s’aproven les retribucions i assignacions als grups 
polítics és en aquest ple d’autoorganització, per això en tot moment es feia referència a les 
retribucions aprovades en l’anterior mandant. En quan als càrrec de confiança son els 
mateixos càrrecs previstos, amb un 10% respecte l’any 2007, per tant no signifiquen cap 
increment en la despesa que està suportant en aquest moments l’Ajuntament, sinó al reves 
una disminució en el cost que suposava fins el mes anterior. I per últim,parlen que no som 
exemple d’austeritat, i els convido a que destinin renunciïn la part del seu sou que creguin 
convenient, a un programa social. 
Per CiU el Sr. Josep Carreras,  diu que alguna cosa no deu estar ben feta en les 
retribucions que avui l’equip de govern porta a aprovació donat que hi ha un cert 
contrasentit entre un regidor amb responsabilitat de cartera, en règim de dedicació parcial 
del 75%, amb una retribució bruta anyal de 34.500 € i un regidor amb responsabilitat de 
cartera i amb una remuneració màxima de 16.000 € bruts any; i la pregunta  que ens fem 
és si la persona que ocupa el càrrec té una dedicació del 75%  i cobra 34.500 €, com és que 
una regidoria amb responsabilitat de cartera, sense precisar la dedicació, té un màxim 
16.000 €, no ho entenem i demanen aclaracions. 
Per part de l’Altraveu, la Sra. Elisenda  Alamany,  intervé dient que aquestes alçades 
tothom ja sap que els regidors de l’Altraveu  no cobren, és a dir que es veritat que nosaltres  
rebem els diners de l’Ajuntament i no els tornem, però és obvi que si que fem públics els 
comptes per tots els canals d’informació que tenim, i dir també que tenim un projecte social 
lligat al polític. 
El Sr. Alcalde intervé per respondre al regidor portaveu de CiU, tot dient que un 
Ajuntament no és una empresa i per tant no és el mateix una regidoria, com potser la de 
serveis econòmics com la regidoria de voluntariat, per tant hi ha dedicacions que són 
extraordinàriament diferents i responsabilitats que també son extraordinàriament diferents 
entre un àmbit de treball i un altre de tal manera que hi hauran regidors que hauran de 
tenir dedicació perquè no poden realitzar la seva tasca professional d’una manera 
normalitzada perquè estan dedicats a la feina que tenen al capdavant de l’Ajuntament en la 
seva àrea de gestió, i d’altres que si que podran comptabilitzar la seva tasca professional 
amb la seva tasca com a regidor. Així doncs la diferència en aquestes quantitats bé a ser a 
raó de si el regidor te o no dedicació. 
I per acabar incidir en que l’aprovació que fem en el plenari d’avui és la única que es farà 
referent als temes d’autoorganització, i això significa que no s’aprovarà cap més assignació 
econòmica. 
Per CiU el Sr. Josep Carreras,  diu que en el pressupost del 2011 hi ha una partida 
assignada a les retribucions de l’alcalde i els regidors, doncs bé, aquest havia de ser el punt 
de partida de la nova retribució. Miri Sr. Alcalde, si no pot rebaixar un 10%, rebaixi un 4% o 
un 5% però faci-ho amb més rigor, serietat i transparència. Si rebaixem un sou de fa 4 anys 
la gent no ho entendrà.  



Torna a intervenir el Sr. Alcalde,  per dir que Castellar està situat en el nivell retributiu de 
municipis entre 5.000 i 10.000 habitats, i en te 23.000, amb això queda clar els esforços 
que estem fent en aquest sentit.  
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor:     TRETZE    ( 13) dels regidors del PSC 
Vots en contra:  VUIT        (   8) dels regidors de CiU, PP i Altraveu   

                    Abstencions   :   CAP         (   0)  
 
6.- ASSIGNACIONS ALS GRUPS POLÍTICS   
    

VIST l’expedient tramitat per a l’actualització dels imports de les assignacions econòmiques 
aprovades per al funcionament dels grups polítics municipals. 
VIST l’art. 73.3 de la Llei reguladora de les bases del règim local i l’art. 50.8 del Text refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
VIST l’informe de la interventora. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar les assignacions econòmiques per al funcionament dels grups polítics 
municipals, amb efectes de l’11 de juny de 2011 i d’acord amb el detall següent:  
- Component fix: 185,00 euros íntegres per grup i mes. 
- Component variable: 80,00 euros íntegres per persona membre del grup i mes. 
SEGON.- Establir els imports a percebre per cada grup polític municipal d’acord amb el 
criteri anterior i amb la composició actual de la Corporació, de la manera següent: 
- Grup municipal socialista (13 membres): 1.225,00 euros mensuals 
- Grup municipal de Convergència i Unió (4 membres): 505,00 euros mensuals 
- Grup municipal de L’Altraveu per Castellar (2 membres): 345,00 euros mensuals 
- Grup municipal del Partit Popular (2 membres): 345,00 euros mensuals  
TERCER.- Autoritzar l’Alcaldia per modificar aquests imports en cas de variació durant l’any 
de la composició d’algun dels grups, aplicant els criteris fixats al punt primer d’aquest acord. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL 
SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor:      TRETZE    ( 13) dels regidors del PSC 
Vots en contra:   DOS        (   2) dels regidors de l’Altraveu   

                    Abstencions   :   SIS          (   6) dels regidors de CiU i PP  
 
 

 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un quart de d’onze de la nit, 
s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 
 


